
 

 

    Cycle 12 Homework Planner 
(Date covered: Jan 20th – Jan 31st 2022) 

  

Grade 10 Boys    

 

Homework is to be submitted onto Moodle 

Date: Day 1, Thursday 20 January 

1. English: Vocabulary: Create a short paragraph using at least 10 to 12 words from your vocabulary words on page 25 to 27 

of your Reading and Language Booklet. Remember your words must be used correctly in context and the paragraph must make 
sense. Complete in your writing enrichment exercise book. Due on Day 3. 

2. Math: Solve #1(last two columns), #2 (last two columns) on page 486 of your math textbook. 
Weekend 

Date: Day 2, Sunday 23 January 

 ستملى على الطلاب آخر يوم في الدورة:.   (علامات الترقيم) إملاء: A+B: اللغة العربية:. ١
ةٌ فَقَط مِنَ المُفَك ِريِنَ الَّذِينَ يتََمَيَّزُونَ باِلْصََالةَِ يخَتَارُ المُبتَدِئُونَ الكُتُبَ مِن عَنَاويِنِهَا، أمََّا ذَوُو الخِبرَةِ فَيَختَارُونهََا مِن مُؤَل فِِيهَا؛ فَهُنَاكَ قلَِّ 

ِ اخِتِصَاص ، وَتكَُونُ أعَمَالُهُم بمَِثَابَةِ الجُذُ   ورِ الَّتِي يتََغَذَّى مِنهَا كَثيِرٌ مِمَّن سِوَاهُم.  فيِ أيَ 
لمُ عَن مَوضُوع  وَاحِد ، وَأنََّ أكَثَرَهَا فَمَثَلًا، هُنَاكَ كُتُبٌ كَثيِرَةٌ فيِ مَوضُوع  يَهُمُّكَ، وَمَوجُودَةٌ فيِ المَكتَبَةِ، وَلكَِن سُرعَانَ مَا تُلَاحِظُ أنََّ 

هَا تتََكَّ

صَة عَليَكَ  امِشِ( إلِىَ اثِنَين مِن الخُبَرَاء وَالرُّوَاد العَالمَِي يِن فيِ مَجَالِ التَّخَصُّصِ، فَبدََلًا مِن تصََفُّحِ جَمِيع الكُ )فيِ الهَوَ  يُشِيرُ  تُبِ المُتَخَص ِ

 نحَوَ المَصدَرِ. باِلبحَثِ عَن كُتُب  أوَ مَقَالَات  للِمُؤَل فِِينَ العَالمَِي يِنَ؛ عَليَكَ باِلتَّوَجُهِ مُبَاشَرَةً 

 بمثابة(.  -)المُؤَل ِفِين  في جملتين مفيــ   هات مرادف الكلمتين الآتيتين ١ 

 الْصالة( في جمل تامة في دفتر الطالب  –هات مضاد الكلمتين الآتيتين )المبتدئون   -٢
Date: Day 3, Monday 24 January 

1. Math: Solve #3(last two columns), #4 (last two columns) on page 486 of your math textbook. Prepare for the lesson review 

(see details below).  
Date: Day 4, Tuesday 25 January 

  :( من خلال البحث في الرابط التاليالثقافة العربية) اقرأ موضوعًا عن  :قراءة وكتابةA+B:  :اللغة العربية . ١
 https://mawdoo3.com  اكتب مقالا توضح  فيه أهمية التمسك بالثقافة العربية مع التزود بما يناسب من الثقافات الْخرى مدعما ثم

   في كتيب التعبير الكتابي كلمة ( LA ٤٠٠ –  ٣٥٠) –( LB  ٣٥٠  – ٣٠٠) عدد الكلمات  ٥٧ما تكتب بالْدلة والبراهين ص  
2. Individuals and Societies: create a map of your room and explain the layout and purpose of each piece of furniture in 

the room. Complete this on a separate A4 page. 
Date: Day 5, Wednesday 26 January 

1. English: Comprehension - Complete the SAT reading task on pages 37 - 39 of your Reading and Language Booklet - Due on 

Day 7. 
Date: Day 6, Thursday 27 January 

1. Math: Solve #5(last two columns), #6 (last two columns) on page 487 of your math textbook. Prepare for the lesson review 

(see details below). 

Weekend 

Date: Day 7, Sunday 30 January 

1. English: Journal: Education is a basic human right, and the United Nations Organization is working hard to ensure that all 

children have access to primary education. Using two different countries, one in Africa and one in the Middle East, explain what 
each government is doing to ensure that all children have a good primary education.  Your journal entry must be 700 – 800 
words, typed, and submitted on Turnitin. All sources must be properly referenced. Due on Day 1, Cycle 13.  

2. Science: Physics: Complete page 33 in your Physics Booklet.  
Date: Day 8, Monday 31 January 

 من كتيب التحليل الْدبي والتعبير  ٧٧ص  ٣ –  ٢  – ١أجب عن السؤال  مرادفات وجموع:  :A+B اللغة العربية:. ١
 ( ١٣٦( صفحة ) ٤السؤال ) رابعة /حل تقويم الوحدة ال . الدراسات الاجتماعية:٢

End of Cycle 12 

Reminders 
1. Personal Project:  

• Reminders: Ensure you meet with your supervisor. Work on your product and report. All resources are available on 
ManageBac. 

• Submissions: Complete draft of report due on the 30th of January on ManageBac. Ensure you include the bibliography 
and extracts of your journal. 

2. Math: 
• IXL: S.1: Convert between exponential and logarithmic form: rational bases. Due on day 8. 

• Lesson Review: Study the lessons Chapter 28 (A, B, C, D) for your lesson review on day 7 or on the next day if you have 

no math class on day 7. 

3. English: 
• IXL: Practice Skill L2: Use appeals to ethos, pathos, and logos in persuasive writing 

• Spelling Quiz: Review the vocabulary words on pages 25 to 27 of your Reading & Language Booklet in preparation for 
your spelling quiz on: DAY 7 (Sunday, 30 January,2022). 

https://mawdoo3.com/


بين الشريعة    -نشأة علم الفقه  -معنى التعريف  -تم دراسة الوحدة الْولى / درس تعريف الفقه  :فقه الإسلامية:  الدراسات. ١

 معايير اختيار الزوج -معايير اختيار الزوجة  -والفقه + الوحدة الثانية / الْسرة 
 تمت الدراسة من الوحدة الرابعة الْحداث العالمية المؤثرة في العالم / درس الحرب العالمية   . الدراسات الاجتماعية:٢

 (١٢٥إلى  ١٢٠صفحة ) م١٩١٨  – ١٩١٤الْولى 
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